
INTRODUCING
The latest advancement in plant nutrition technology, 
powered by Gen200. 
This exclusive concentrated line of powdered fertilisers has been meticulously 
designed for the sophisticated high yield grower who demands excellence and 
innovation in every aspect of their cultivation.

Concentrated base fertiliser
The foundation of the Rhodos line, Rhodos Base is a comprehensive nutrient solution 
tailored to support plants throughout the plants entire life cycle. Its carefully balanced 
composition encourages robust root development, strengthens plant structure, and 
enhances overall vitality, creating an optimal environment for plant development.

Ortho Silicic acid (SiOH4)
Control ensures the regulation of the growth of the plants and their natural defence system. 
Plants are more resistant against diseases and distresses such as extreme heat and cold. 
Your plants will root faster, develop stronger stems and leaves, which will result in firmer 
plants and bigger yields. 

Concentrated vegetative fertiliser
Focused on the vegetative stage of plant development, Rhodos Grow is engineered to 
propel lush and vigorous growth. Support increased biomass, leaf development, and 
photosynthetic capacity. Whether you're cultivating in or outdoors, Rhodos Grow ensures 
your plants have all the nutrients they need during the growth phase.

Concentrated flowering fertiliser
When it's time for your plants to transition to the flowering and fruiting stages, Rhodos 
Bloom steps in to provide targeted nutrition that promotes abundant and vibrant flowers.  
Rhodos Bloom is the key to unlocking your plant's productive potential, leading to superior 
yields and quality.

Each product in the Rhodos line is designed for simplicity and efficiency, providing a straightforward 
approach to plant nutrition without compromising on performance. 
Ideal for all growing mediums and systems. Rhodos fertilisers dissolve easily, ensuring a rapid uptake 
by your plants with minimal waste.
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TREFFEN SIE

Jedes Produkt der Rhodos-Linie ist auf Einfachheit und Effizienz ausgelegt und bietet einen 
unkomplizierten Ansatz für die Pflanzenernährung-ohne Kompromisse beim Ertrag.
Ideal für alle Kultursubstrate und -systeme. Rhodos-Dünger lösen sich leicht auf und sorgen für eine 
schnelle Aufnahme durch Ihre Pflanzen bei minimaler Verschwendung.

Entwickelt für den ertragreichen Züchter, der in jedem Aspekt seines 
Anbaus Spitzenleistungen und Innovation verlangt. 

Ortho-Kieselsäure (SiOH4)
Control sorgt für die Regulierung des Wachstums der Pflanzen und ihres natürlichen 
Abwehrsystems. Die Pflanzen sind widerstandsfähiger gegen Krankheiten und Belastungen wie 
extreme Hitze und Kälte. Ihre Pflanzen wurzeln schneller, entwickeln stärkere Stängel und Blätter, 
was zu kräftigeren Pflanzen und höheren Erträgen führt.

Konzentrierter Basisdünger
Die Grundlage der Rhodos-Linie, Rhodos Base ist eine umfassende Nährstofflösung, die auf die Unterstüt-
zung der Pflanzen während ihres gesamten Lebenszyklus zugeschnitten ist. Die sorgfältig ausgewogene 
Zusammensetzung fördert eine robuste Wurzelentwicklung, stärkt die Pflanzenstruktur und steigert die 
allgemeine Vitalität, wodurch ein optimales Umfeld für die Pflanzenentwicklung geschaffen wird.

Konzentrierter Wachstumsdünger
Rhodos Grow wurde speziell für die vegetative Phase der Pflanzenentwicklung entwickelt, um ein 
üppiges und kräftiges Wachstum zu fördern. Es fördert die Biomasse, die Blattentwicklung und die 
Photosyntheseleistung. Ob Sie drinnen oder draußen anbauen, Rhodos Grow stellt sicher, dass Ihre 
Pflanzen alle Nährstoffe erhalten, die sie während der Wachstumsphase benötigen.

Konzentrierter Blütendünger
Wenn Ihre Pflanzen in die Blüte- und Fruchtphase übergehen, sorgt Rhodos Bloom für eine 
gezielte Versorgung mit Nährstoffen, die eine üppige und lebendige Blüte fördern.  Rhodos Bloom 
ist der Schlüssel zur Entfaltung des produktiven Potenzials Ihrer Pflanzen, was zu höheren Erträgen 
und besserer Qualität führt.


